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A journalist describes her twenty years as a functioning alcoholic, explaining how she
used alcohol to escape the realities of life and personal relationships, until a series of
personal crises forced her to confront her problem. Reprint. 90,000 first printing."
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评论

"If I'm an alcoholic, I shouldn't drink and if I'm not an alcoholic, I don't need
to."对于alcohol abuse的心理依赖和行为方式自我剖析得很透彻。

-----------------------------
again, readings for drug abuse + behavior. better written than smashed. not the same
edition. older in age, more analysis, interesting how she dedicated this book to her
parents while her dad seems to be the psychological reason of her drug dependence

-----------------------------
She's my soul mate
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-----------------------------
It was an unexpected encountering, yet so this is a heart-grasped familiarity that I
would have wished to develop long before.
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书评

忘记从何时起，我开始频繁读非虚构类书籍，尤其因为工作需要，翻阅大量跟威士忌相
关的书籍，已经很久没有读过小说，直到近期读了一本，叫做《酩酊》，女作者写自己
和酒的关系，从上瘾到纠结再到割裂。
台版书，繁体竖行，刚开始看有点费劲，慢慢地就习惯了。书不厚，但是我分别...  

-----------------------------
Drinking_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Drinking
	标签
	评论
	书评


